新学期计划英语作文带翻译(大学新学期计划英语 作文带翻译)

作者:有故事的人来源:范文网 www.wtabcd.cn/fanwen/

本文原地址:https://www.wtabcd.cn/fanwen/meiwen/b2326b3cd17db6cbb47b2e67a63c32cc.html

范文网,为你加油喝彩!

新学期计划英语作文带翻译

导语:我们要用什么来迎接这充满希望,充满理想的新的一学期呢?下面是yjbys作文网小编为您收集整理的英语作文,希望对您有所帮助。

新学期计划英语作文_第1篇:

Another year of school, go back to that familiar with the campus, everything in front of our eyes is so beautiful, the breeze blow filled the campus, the sun is shining. I also with excitement and friends came to the classroom.

Students smiling, others talking about their holiday fun, some said to each other in miss each other, some are playing games.

Has become fond memories of the summer vacation, the new semester is the sixth grade the first semester, again want to face up the junior high school, so we want to study well, lay the foundation for graduation, so my new term plan is as follows:

- 1, exercise every day.
- 2, put some small problems (like big mouth, do not love to eat green vegetables, etc.), corrected and protect good vision, can't let eyesight drops again.
- 3, broaden horizons, widely read extracurricular knowledge, their own composition level.
- 4, every night to go to the xinhua bookstore, read books there, adding their own utility.
- 5 every read a book, write a journal entry, the content of the journal entry to full, rich, unable to cope with.
- 6, his words practice well, can't write while.

In order to last year in the sprint, in order to lay a foundation on the junior high school, I have to refuel!

又是一年开学时,回到那个熟悉的校园,在我们眼前一切都是那么美好,春风吹满了校园,阳光灿烂无比。我也怀着激动心情和伙伴们一起来到了教室。

同学们笑容满面,有的在谈自己假期里的趣事,有的在彼此说着思念对方的话,有的在玩游戏。

暑假已经成为美好的.回忆,新学期是六年级的第一个学期,又要面临升初中的重任,因此我们要好好学习,为毕业打好基础,所以我的新学期打算如下:

- 1、每天坚持锻炼身体。
- 2、把一些自己的小毛病 (喜欢多嘴,不爱吃青菜等)改正过来,并且保护好视力,不能让视力再度下降。
- 3、拓宽视野,广泛阅读课外知识,把自己的作文水平提高一下。
- 4、每天晚上都要去一趟新华书店,阅读那里的书籍,补充自己的知识量。
- 5、每看完一本书都要写出读后感,读后感的内容要充实、丰富,不能应付。
- 6、将自己的字练得漂亮点,不能写的龙飞凤舞了。

为了最后一年冲刺,为了上初中打好基础,我一定要加油!

新学期计划英语作文 第2篇:

Summer vacation will soon be over, we will be in a new mental outlook into the new semester. Further progress in this semester, I want to.

First of all, have a class of time, I want to be listening, don't do little affectations, chatting with classmates, to strive for the teacher in the classroom, all knowledge digestion; For problems to fools, humbly ask teachers and classmates.

Next, want to complete all homework assigned by the teacher carefully, do meticulous. The assignments classroom is complete; Assignments and homework on time independently.

Third, must complete the language lesson in advance before class. For your words, idioms, will need to recognize it in the dictionary, to understand the meaning; Learn to give the text segment, with the shortest language to write each section of each paragraph, then summarize the central idea of the text; After class, for each lesson, you first try to do; For the text and the class topic don't understand and won't do, to put it in a book strike down or down, took the issue to listening in class the next day, still can ask the teacher in class.

Fourth, to take advantage of Sundays and holidays, and continue to take part in the Olympic math, English, read more books, constantly enrich their own knowledge. To find time, more work.

To sum up, in the new semester I will work harder, strive for is to get good grades in every subject, when a all aspects are very good students.

暑假马上就要结束了,我们将以新的精神面貌跨进新的学期。在这个学期里,我要百尺竿头,更进一步。

首先,上课的时候,我要认真听讲,不做小动作,不和同学交头接耳,要力争把老师课堂上讲的知识全部消化:对于疑难问题,要不耻下问,虚心向老师和同学请教。

其次,要认真完成老师布置的所有作业,做到一丝不苟。课堂作业当堂完成;课后作业和家庭作业也要按时独立完成。

第三,要做好语文课的课前预。对于预习字词,成语,要先查字典把它认会,弄懂意思;还要学会给课文分段,用最简短的语言写出每段的段落大意,然后总结课文的中心思想;对于每篇课文的课后题,要先试着去做;对于课文和课后题不理解和不会做的地方,要先把它在书上划下来或记下来,第二天上课时带着问题去听讲,还可以在课堂上向老师请教。

第四,要利用星期天和节假日,继续参加奥数、英语,多读课外书,不断丰富自己的知识。要挤出时间,多干事。

总而言之,在新的学期里我要更加努力,争取每门功课都取得好成绩,当一个各方面都很出色的 学生。

更多 范文 请访问 https://www.wtabcd.cn/fanwen/list/91_0.html

文章生成doc功能,由范文网开发